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Dagsorden: 
 

1. Holstebro Gymnasium og HF årsrapport 2022 
 
Statsautoriseret revisor Uffe Black Jensen fra Ernst & Young deltager under punktet fra kl. ca. 
9.30-10.30. 

 
Sagsfremstilling: 
 
Holstebro Gymnasium og HF har afsluttet årsregnskabet for 2022. På den baggrund er der 
udarbejdet en årsrapport som er udfærdiget i henhold til årsregnskabsloven og gældende 
regnskabsbekendtgørelse samt Børne- og Undervisningsministeriets vejledning for 2022. 
Regnskabet er revideret af skolens statsautoriserede revisor Uffe Black Jensen, der har 
underskrevet revisionsprotokollat samt underskrevet årsrapporten uden såvel væsentlige som 
kritiske anmærkninger.  
 
Oprindeligt blev budgettet for 2022 vedtaget med et budgetteret underskud på ca. kr. 830.000 
som vi efterfølgende opjusterede til et forventet underskud på ca. kr. 1.200.000.  
 
Som det fremgår af årsrapporten, blev det realiserede underskud på kr. 2.034.582.   
 
Baggrunden for udviklingen i resultatet har for den væsentligste del været behandlet på 
bestyrelsesmøder i løbet af året, men vi må også konstatere at vi på det seneste 
bestyrelsesmøde i november 2022 var for optimistiske omkring årets forventede resultat.  
 
De væsentligste årsager til det dårligere resultat skyldes primært sygdom af længere varighed 
hos såvel undervisere som rengøringspersonale med heraf ansættelses af ekstra personale, køb 
af vikarydelser samt et øget mertimeforbrug.  Hertil kommer en forskydning i afviklingen af de 
særlige feriedage som medfører en øget hensættelse til skyldige feriepenge.  
 
Bilag 1.1: Holstebro Gymnasium og HF Årsrapport 2022 
Bilag 1.2: Revisionsprotokollat til årsrapporten 2022 
Bilag 1.3.: Bestyrelsestjeklisten og udkast til bestyrelsens stillingtagen    
 
Indstilling: 
Rektor indstiller at Årsrapporten 2022 godkendes, underskrives og indberettes til Børne- og 
Undervisningsministeriet og at revisionsprotokollatet godkendes og underskrives af de 
stemmeberettigede i bestyrelsen, samt at bestyrelsesformanden underskriver 
bestyrelsestjeklisten med bestyrelsens stillingtagen.  
 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget  
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2. Opfølgning Strategi for Finansiel Risikostyring 
 
Sagsfremstilling: 
I marts 2021 vedtog skolen Strategi for Finansiel Risikostyring udformet med udgangspunkt i 
ministeriets bekendtgørelse. Dengang deltog skolens revisor i drøftelsen og vi har også denne 
gang bedt ham være til stede under drøftelsen af punktet. 
 
Blandt andet som følge af de voldsomme bevægelser vi har set i renteniveauet, har det været 
drøftet på bestyrelsesmøderne i løbet af 2022 om strategien gav anledning til ændring i 
sammensætning af låneporteføljen på daværende tidspunkt. Hidtil har vi fastholdt den 
oprindelige lånesammensætning som er:  
 
Opr. kr. 25.000.000 – 0,5% lån med en restløbetid på 26 år og 6 måneder – fast rente 
Opr. kr. 15.000.000 -   -0,4104% lån med variabel rente med en restløbetid på 26 år – variabel 
rente med næste tilpasning april 2024 
 
I forhold til tidspunktet for lånoptagelsen er renten steget markant selv om renten de seneste 
dage har været faldende. Jf. strategien har vi med henblik på drøftelsen i bestyrelsen søgt 
ekstern bistand og har haft en drøftelse med vores kontaktpersoner hos Realkredit 
Danmark/Danske Bank og efterfølgende modtaget et forslag til en mulig omlægning af det 
fastforrentede lån. (Se vedhæftede bilag).    
 
Konkret foreslår vores kontaktpersoner at fastholde det variabelt forrentede lån frem til næste 
refinansiering i 2024 – og her vurdere situationen - samt omlægge det fastforrentede lån til et 
nyt 5% lån med lavere hovedstol – og derved opnå en øjeblikkelig kursgevinst på p.t. ca. kr. 
6.600.000 hvis bestyrelsen har en forventning om et væsentlig rentefald der igen der gør det 
muligt at omlægge endnu engang til en lavere rente. Hvis dette ikke er tilfældet, anbefaler 
rådgiverne at fastholde det nuværende fastforrentede lån.    
 
På baggrund af drøftelserne med vores rådgivere samt en generel holdning om at sikre skolen 
den billigste finansiering med udgangspunkt i en ikke spekulativ disponering og en 
længerevarende attraktiv fast finansiering vil rektor vurdere at den nuværende låneportefølje 
bør fastholdes.   
 
Bilag 2.1.: Oversigt lån Realkredit Danmark 
 
Indstilling:  
Rektor indstiller at bestyrelsen drøfter den nuværende lånesammensætning og træffer 
beslutning om eventuelle ændringer. 
 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. Bestyrelsen besluttede at fastholde den nuværende 
lånesammensætning. 
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3. Regnskabsinstruks  
 
Sagsfremstilling: 
I forbindelse med bestyrelsesmødet i marts 2022 orienterede vi om en ændret procedure for 
godkendelse af skolens regnskabsinstruks.  
 
Siden skolens overgang til selveje er skolens regnskabsinstruks incl. bilag som minimum 1 gang 
årligt blevet ajourført/tilrettet når der har været ændringer til skolens forretningsgange på de 
respektive områder eller der er kommet nye vejledninger fra centraladministrationen.  
Desuden er seneste udgave af regnskabsinstruksen hvert år blevet indberettet til Styrelsen for 
Undervisning og Kvalitet i forbindelse med den årlige indberetning af skolens årsrapport og 
samtidig tilgået skolens revisor i forbindelse med den årlige revision. 
 
I 2021 var der en del ændringer som følge af en ny vejledning fra Økonomistyrelsen samt 
efterfølgende skriv fra Styrelsen for Undervisning og Kvalitet.    
 
I 2022 er der ikke sket ændringer i forretningsgange som medfører en ændring i skolens 
regnskabsinstruks og som en konsekvens heraf ingen nye ændringer til godkendelse.  
 
Det bør supplerende nævnes, at det ikke er et krav at revisor godkender regnskabsinstruksen. 
Revisor anvender instruksen i forbindelse med sin revision herunder revision af væsentlige 
forretningsgange og interne kontroller. Hvis revisionen giver anledning til bemærkninger eller 
forslag til forbedringer, vil revisor rapportere herom.  
 
Indstilling:  
Rektor indstiller at orienteringen tages til efterretning.    
 

 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. 
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4. Budgetopfølgning februar 2023 
 
Sagsfremstilling: 
På nuværende tidspunkt er Holstebro Gymnasium og HF kun 2 måneder inde i regnskabsåret 
2023, hvorfor der ikke er mange bemærkninger til perioderesultatet/udviklingen – men dog 
alligevel et enkelt afgørende punkt – den manglende Finanslov 2023. 
 
Tilbage i november hvor budgetudkastet for 2023 blev drøftet - herunder udkastet til en 
vedligeholdelsesplan for 2023 – blev det besluttet at der ville være behov for en opfølgning på 
budgetudkast 2023 når de økonomiske rammer var kendte. I skrivende stund trækker det ud 
med en finanslov - p.t. modtager vi fortsat et aconto tilskud baseret på en midlertidig 
bevillingslov. Årsagen til den manglende finanslov herunder hvorvidt der skal ske 
omprioriteringer på uddannelsesområdet samt værdien af en aftale indgået kort før valget om 
tilbagerulning af besparelser på det gymnasiale område kendes således ikke. Meget 
utilfredsstillende. 
 
Ved fremlæggelsen af udkast til vedligeholdelsesplan for 2023 drøftedes muligheden for at 
fremrykke/tilpasse punkterne i planen – med udgangspunkt i muligheden for at acceptere et 
lidt større budgetteret underskud for 2023. Konklusionen blev at de skulle følges op på et 
kommende møde. Igen giver det en udfordring i forhold til den manglende finanslov og dermed 
muligheden for at få planlagt de respektive projekter.     
 
Med udgangspunkt i ovennævnte med midlertidige bevillinger har de 2 første måneder givet et 
samlet underskud på ca. kr. 343.000 – mod et forventet overskud for den tilsvarende periode.   
Ovennævnte afvigelse kan for den største dels vedkommende tilskrives periodeforskydninger, 
idet der ikke er truffet væsentlige beslutninger som afviger fra det planlagte.  
 
Som det fremgår af punkt 6 på dagsordenen til bestyrelsesmødet er ansøgertallet på STX primo 
marts på 204 og 99 på HF. I budgettet er der budgetteret med et taxametergivende optag på 
196 på STX når der indberettes i efteråret 2023 og 112 elever på HF og et uændret klassetal. 
 
Indberetningen i marts 2023 er på +7 elever på STX og -1 elev på HF i forhold til budgettet.  
 
Som det fremgår af nedennævnte tal, så har vi endnu ikke fundet grundlag for at justere 
forecastet for 2023 på nuværende tidspunkt. Dette vil vi gøre til mødet i maj når vi har et bedre 
grundlag for at vurdere elevsituationen samt forhåbentlig et overblik over de økonomiske 
vilkår.  
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Indtægter: 
Faktisk: Budget Budget: Forventet 

1.1.-28.02.23 1.1. - 28.02.23 2023 2023 

Tilskud og øvrige indt. 11.811.823 12.100.000 67.450.000 67.450.000 

Kantinen 129.849 190.000 1.025.000 1.025.000 

I alt indtægter 11.941.672 12.290.000 68.475.000 68.475.000 
 

    
 

    

Omkostninger: 
Faktisk: Budget Budget: Forventet 

1.1.-28.02.23 1.1.-28.02.23 2023 2023 

Lønomkostninger:         

Ledelse og 
administration 

631.235 688.000 4.150.000 4.150.000 

Bestyrelse 20.146 15.000 80.000 80.000 

Pedeller 173.935 150.000 1.075.000 1.075.000 

Rengøring 371.679 355.000 2.075.000 2.075.000 

Undervisning 8.308.140 7.885.000 47.500.000 47.500.000 

Kantinen 136.017 160.000 925.000 925.000 

I alt lønomkostninger: 9.641.151 9.253.000 55.805.000 55.805.000 
 

    
 

    

Øvrig drift:         

Undervisning 1.463.440 1.035.000 4.850.000 4.850.000 

Adm. og markedsføring 132.035 230.000 1.325.000 1.325.000 

Bygningsdrift 424.700 430.000 4.050.000 4.050.000 

Kantinen 257.306 150.000 750.000 750.000 

Afskrivninger 323.575 315.000 1.965.000 1.965.000 

Finansielle indt. og udg. 43.244 45.000 -15.000 -15.000 

I alt øvrig drift: 2.644.300 2.205.000 12.925.000 12.925.000 
 

      

Omkostninger i alt: 12.285.452 11.458.000 68.730.000 68.730.000 

Resultat:  -343.779 832.000 -255.000 -255.000 
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Aktiver: 28.02.23 
Budget ultimo 

2023 

Grunde og bygninger 45.389.401 43.906.000 

Udstyr og inventar 1.535.578 4.899.000 

Varelager kantinen 114.591 90.000 

Materielle anlægsaktiver  47.039.570 48.895.000 

      

Tilgodehavender for salg og 
tjenesteydelser 

60.214 100.000 

Andre tilgodehavender 218.942 100.000 

Tilgodehavender 279.156 200.000 

      

Likvide beholdninger 20.290.198 15.570.000 

      

Aktiver 67.608.926 64.665.000 

 
  

Passiver: 28.02.23 
Budget ultimo 

2023 

Egenkapital 19.125.121 20.745.000 

      

Langfristede 
gældsforpligtelser/realkreditlån 

34.136.528 33.020.000 

      

Kortfristet del af langfristet 
gældforpligtelser 

1.298.000 1.300.000 

Skyldig løn 475.000 300.000 

Feriepengeforpligtelse 3.387.072 500.000 

Mellemregning ministeriet 5.585.102 6.500.000 

Leverandører af varer og 
tjenesteydelser 

1.029.369 1.500.000 

Anden gæld 2.572.735 800.000 

Kortfristede gældsforpligtelser 14.347.277 10.900.000 

      

Gældsforpligtelser 48.483.805 43.920.000 

      

Passiver 67.608.926 64.665.000 
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Indstilling: 
Rektor indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning og herunder drøfter 
muligheden for at igangsætte vedligeholdelsesarbejder selv om den økonomiske ramme endnu 
ikke er kendt.  
 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. Nødvendige opgaver kan igangsættes mens øvrige opgaver 
afventer det økonomiske overblik/finanslov 2023.  
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5. Investeringsrammer 
 
Sagsfremstilling:  
Et fast tilbagevendende punkt på bestyrelsens bord – senest i forbindelse med 
bestyrelsesmødet i november 2022  
 
De seneste år har vi 2 gange årligt indberettet et forventet investeringsbudget – senest her i 
november 2022 for årene 2022 – 2026. Oplysningerne indhentes til brug for det løbende tilsyn 
med de selvejende institutioner på Børne- og Undervisningsministeriets område. Ordningen 
med investeringsrammer blev oprindelig indført med henblik på at reducere det offentliges 
medvirken til en overophedning af økonomien.   
Den samlede investeringsramme fastsættes i forbindelse med finansloven.  

 
Rammen omfatter ”kun” investeringer som aktiveres og dermed skal afskrives over en årrække 
i henhold til institutionens vedtagne regnskabsprincipper. Øvrige investeringer som udgiftsføres 
i det pågældende anskaffelsessår, er ikke omfattet heraf.   
 
I forbindelse med den seneste indberetning i november 2022 indberettede vi et ønske om en 
investeringsramme for 2023 på kr. 1,3 mio. - primært med udgangspunkt i at det ville øge 
muligheden for at bestyrelsen kunne træffe beslutning om investeringer i forbindelse med 
behandlingen af budgetudkast 2023, hvor en investeringsplan fremover vil være en del af 
budgetteringsprocessen jf. den vedtagne ”Strategi for Finansiel Risikostyring”.  
 
Jf. vejledningen skal den samlede bestyrelse orienteres om investeringsrammer i forbindelse 
med budgetdrøftelsen for det kommende år og i forbindelse med ovennævnte 2 
indberetninger.    
 
I marts 2023 skal vi igen indberette – denne gang med investeringsrammeønsker for perioden 
2024 -2027 dog også med forventede investeringer for 2023.   
Styrelsen for Undervisning og Kvalitet gør opmærksom på at der endnu ikke er vedtaget en 
finanslov for 2023 og styrelsen kan derfor endnu ikke bekræfte, at institutionens seneste 
investeringsrammeønsker vil komme til at udgøre de godkendte, individuelle 
investeringsrammer for 2023. Prognosen for investeringer bedes imidlertid foreløbigt 
udarbejdet ud fra en forudsætning om, at dette vil være tilfældet.  
 
Styrelsen forudsætter at institutionerne udviser almindelig tilbageholdenhed med hensyn til 
iværksættelse af større dispositioner, indtil der foreligger en finanslov og investeringsramme 
for 2023 dermed har kunnet fastlægges endeligt.  
  
 
Bilag: 
5.1.: Udkast til indberetning marts 2023 til Styrelsen for Undervisning og kvalitet. 
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Indstilling:  
Rektor indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning og godkender indberetning 
for perioden 2024 – 2027 med de i bilag 5.1. angivne beløb. 

 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. 
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6. Orientering om ansøgersituation marts 2023 og overvejelser vedrørende fordeling 
fremadrettet 
 
Sagsfremstilling:  
Vi har i indeværende år afviklet både Åben Skole arrangement i første halvdel af januar og 
Orienteringsaften i starten af februar. Åben Skole var særdeles velbesøgt i år sammenlignet 
med tidligere år, mens Orienteringsaften var på niveau med tidligere år. Udover mange af de 
tilbagevendende spørgsmål fra potentielle ansøgere var der i år flere, som spurgte til de nye 
fordelingsregler og hvordan man som elev var og er stillet når man bor bestemte steder 
og/eller har særlige ønsker i forhold til studieretning og uddannelsesinstitution. 
 
Derudover har vi som vanligt haft en del brobygningsaktivitet i efteråret for 10. klasses elever 
ligesom vi også i dette skoleår har tilbudt et antal besøgsdage til potentielle ansøgere, så de kan 
blive lidt klogere på Holstebro Gymnasium og HF og uddannelserne gennem deltagelse i 
undervisning og rundvisning på skolen ved elevguider. Det er et godt supplement til de øvrige 
præsentationsaktiviteter vi har og vores orientering generelt om STX og HF hos os. 
 
Vi kan konstatere, at ansøgertallet medio marts 2023 til Holstebro Gymnasium og HF er på 204 
elever til STX-uddannelsen og 101 elever på HF-uddannelsen hvilket er indenfor forventeligt 
niveau og tydeliggør behovet for minimum den nuværende kapacitet. I dette tal antager vi, at 
der som tidligere år er en mindre andel af STX-ansøgerne og en lidt større andel HF-ansøgere, 
som formodentlig vil skulle til optagelsesprøve. Tallene i år kommer fra det nye 
optagelsessystem og vi har fået oplyst, at rettidige ansøgere har en mulighed for i en periode at 
ændre deres uddannelsesønsker, hvorfor tallene må tages med forbehold. 
 
Udover optagelsesprøver for ikke-uddannelsesparate elever afholder vi optagelsesprøver for 
elever fra prøvefri skoler, elever som mangler uddannelsesparathedsvurdering, elever der ikke 
kommer direkte fra 9. eller 10. kl. og elever som mangler en eller flere obligatoriske prøver. Det 
giver en vis usikkerhedsmargin, i det forventningen er, at lidt flere elever end tidligere skal til 
optagelsesprøve. Hvor mange af disse elever vi kan optage på baggrund af optagelsesprøven, 
afventer vi. 
 
Tidligere skoleår er antallet af optagne elever ved skolestart i august og antallet af elever ved 
tælledagen i november forskelligt, da et mindre antal ansøgere foretager omvalg af uddannelse 
eller vælger at tage et år i 10. kl., frem for at påbegynde ungdomsuddannelse efter 9. kl. 
Hvordan dette tal udvikler sig kommende skoleår er vanskeligt at forudsige som følge af den 
nye håndtering af omvælgere, hvor regionen indgår i sagsbehandlingen. Sikkert er det, at 
sagsbehandlingen forlænges i forhold til det eksisterende system, hvor sagsbehandlingen af 
omvælgere sker helt lokalt. 
 
Klassedannelsen efter det obligatoriske grundforløb sker for STX-uddannelsens vedkommende i 
forbindelse med studieretningsvalget i november. Ved skolestart i august 2023 håber vi på 
nuværende tidspunkt på at oprette 7 STX-klasser og 4 HF-klasser. Hvis det holder, er det i 
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overensstemmelse med det klassetal, vi har budgetteret med, hvor det dog er væsentligt at 
bemærke, at der er en større risiko for, at den gennemsnitlige klassestørrelse bliver mindre end 
budgetteret på grund af den mere omstændelige sagsbehandling af omvælgere, hvilket må 
antages at øge risikoen for frafald som følge af en længere periode med usikkerhed for 
omvælgere. Det vil i givet fald have en negativ indvirkning på skolens samlede økonomi. 
 
På Holstebro Gymnasium og HF har vi kapacitet til at optage alle ansøgerne, hvorfor vi ikke 
forventer at elever skal flyttes væk fra Holstebro Gymnasium og HF med det nuværende 
søgetal. Et søgetal som dog fortsat kan ændre sig. Hvorvidt der bliver fordeling af elever i vores 
område, afventer den skitserede proces fra regionens side. 
 
BUVM har de seneste uger offentliggjort en række nye bekendtgørelser, som får betydning for 
og styrer elevfordelingen de kommende skoleår. På mødet vil rektor i naturlig forlængelse af 
orienteringen om ansøgersituation orientere om status for kapacitetsfastsættelse, 
ansøgningsprocedure og behandling af ansøgninger i optagelsesprocessen. 
 
Der vedhæftes bilagsmateriale til orientering. Rektor vil gennemgå væsentlige aspekter af dette 
på bestyrelsesmødet og bestyrelsen kan drøfte orienteringen og give udtryk for sine 
overvejelser i den forbindelse. 
 
 
Bilag: 
6.1.: Gennemgang af regler for elevfordeling på de gymnasiale uddannelser i skoleåret 2023-24 fra 
BUVM 7.3.23 
6.2.: Bilag på udvalgsmøde for Regional Udvikling 8. marts 2023 om foreløbig kapacitet i regionen 
6.3.: Notat om elevfordelingsmodel – HOGYM’s perspektiv marts 2023 til formand 10.3.23 
6.4.: Analysenotat om konsekvenser af at hæve adgangskrav til gymnasiet til 6 fra Danske Gymnasier 
2023 
 
Indstilling: 
Rektor indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. 
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7. Oprettelse af fagpakker på HF 2023-24 
 
Sagsfremstilling: 
Elever i 1hf har i december 2022 fået en orientering om mulighederne for fagpakkevalg forud 
for start på 2hf. Valgmulighederne med start efter sommerferien har i lighed med sidste skoleår 
været følgende: 
 
Sundhed, med biologi B og matematik B 
Force, med samfundsfag B og idræt B 
Business, med matematik B og erhvervsøkonomi C 
Pædagogik, med samfundsfag B og psykologi C 
Kunstnerisk, med musik B og drama C 
 
Elevernes ønsker har i år gjort det muligt at oprette fire ud af fem fagpakker næste skoleår. Der 
har heller ikke i år været tilstrækkelig søgning til, at den kunstneriske fagpakke har kunnet 
oprettes. Ligesom sidste år har flest elever ønsket pædagogik efterfulgt af force. Færre elever 
har ønske sundhed og business-fagpakken. 
 
Vi har i lighed med en række andre HF-skoler også i dette skoleår besluttet at holde eleverne i 
deres stamklasser fra 1hf og gennemføre fagpakker på tværs af klasserne. 
 
 
Indstilling: 
Rektor indstiller, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 

 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. 
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8. Bestyrelsesrapport fra STUK 
 
Sagsfremstilling: 
 
Fra STUK har vi modtaget rapport med udvalgte nøgletal. Rapporten medsendes som 
bilagsmateriale og på bestyrelsesmødet kan bestyrelsen drøfte indholdet. 
 
 
Bilag: 
 
8.1.: Holstebro Gymnasium og HF, bestyrelsesrapport fra STUK 15.3.23 
8.2.: Orienteringsmail om bestyrelsesrapport fra STUK til bestyrelsen 15.3.23 
 
Indstilling: 
Rektor indstiller, at bestyrelsen drøfter rapporten. 
 
Beslutning: 
Rektors indstilling vedtaget. Udvalgte punkter fra rapporten drøftes på de kommende 
bestyrelsesmøder. Punkterne er: Overgang til videregående uddannelse, frafaldsprocenter samt 
socioøkonomisk reference.  
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9. Meddelelser 
 

- Afslutning af tilsyn med fleksibelt klasseloft 

- Orientering om udbud af pulje til bedre uddannelsesdækning af eud, hhx og htx i 

udkantskommuner 

- Orientering om øvrige tilsynssager jf. årsrapport 2022 

- Orientering om indberetning af anvendte midler til efteruddannelse for perioden 2020 – 2022 

- Orientering om nyt IT-samarbejde 

 
 
 
 
Holstebro, den 23. marts 2023 
 
 
________________________________    ________________________________ 
Aase Lydiksen - formand                                                 Ole Priess - næstformand  
 
 
_________________________________ ________________________________ 
Lise Wogensen Bach                                                  Karsten Filsø 
 
 
_________________________________ ________________________________ 
Morten Flæng                                                 Lotte Møller Larsen 
 
 
_________________________________                         
Anni Simonsen                                                                       
 
 
_________________________________ ________________________________ 
Kristine Axelholm Grünberger                                           Juliane Maria From Høeg 
 
 
_________________________________ ________________________________ 
Jane Birgitte Nielsen                                                 Gustav Korsholm Kjeldsen 
 


